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中文摘要:

      《F1速报》是目前我国最有影响力的赛车运动专业杂志，文章对《F1速报》关于F1中国大奖赛的专题报道进行

研究。结果表明，《F1速报》从创刊至今的7年多时间当中，对F1中国大奖赛的报道无论是从报道力度、报道规模、

报道内容的广度和深度，以及报道的后续影响力方面，都有了长足的进步。以《F1速报》为代表的赛车类专业体育

媒体的迅速发展，对F1运动在中国的推广起到了巨大的推动作用。

英文摘要:

      F1 Express is a most influential motor sport professional journal in China at present. The article focuses on

the specific reports of F1 Express on F1 Chinese Grand Prix. The result shows that for the past 7 years since its

initial issue, F1 Express has made great progress in covering F1 Chinese Grand Prix in terms of the size,

contents and follow-up influence of the reports. The fast development of motor sport professional media as F1

Express has given a tremendous impulse to the development of F1 in China.
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